
Protokół Nr XIII/2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 25 września 2019 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – 
pełny skład Rady Miejskiej. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Chmielarskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza ze względu na konieczność zapoznania się z 
projektem uchwały i uzasadnieniem w niej zawartym oraz dodatkowymi dokumentami przekazanymi 
przez skarżącego. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Radny P. Jaros 
- czy mógłbym zapoznać się z uzasadnieniem? 
Radny J. Kubiec 
- jest to we wniosku o wycofanie z porządku obrad – chcemy zapoznać się z uzasadnieniem i 
dokumentami jakie wpłynęły. 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad  XII sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
6. Uchwała w sprawie zasadności organizacji gminnych przewozów pasażerskich w 

publicznym transporcie zbiorowym. 
7. Uchwała w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej gminy o nazwie Żłobek 

Samorządowy „Kraina Maluszka”. 
8. Uchwała w sprawie nadania statutu dla gminnej jednostki organizacyjnej Żłobka 

Samorządowego „Kraina Maluszka”. 
9. Uchwała w sprawie  stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie. 
10. Uchwała w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowych klas 

Gimnazjum im. Janusza Korczaka z siedziba w Boleścicach, prowadzonych w Szkole 
Podstawowej im. gen. Leopolda Okulickiego w Pawłowicach. 

11. Uchwała w sprawie  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie. 

12. Uchwała w sprawie zmian w Regulaminie wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 

13. Uchwała w sprawie kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym i w 
postepowaniu uzupełniającym do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Sędziszów. 

14. Uchwała w sprawie zmian w Statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Sędziszowie. 

15. Uchwała w sprawie Regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2020 – 2023 



16. Przeprowadzenie wyborów ławników do Sadu Rejonowego w Jędrzejowie na kadencję 
2020 – 2023 - uchwała. 

17. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2019 –  2030. 
18. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
19. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  

kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 
2018. 

20. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie zobowiązanych do ich złożenia za rok 2018. 

21.  Wolne wnioski i dyskusja. 
22.  Zamknięcie obrad.  

Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – przeciw 
Ad. 4 
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? – nie zgłoszono. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od ostatniej sesji. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny W. Tabor 
- kto jest taki hojny Urząd Marszałkowski czy Wojewoda obdarowując rolników kredytami 
preferencyjnymi, a jaka będzie pomoc ze strony Urzędu? 
Pan Burmistrz 
- rolnikom już są potrzebne pieniądze np. na materiał siewny i można już wystąpić o kredyt 
preferencyjny, 
- myślę że zgodnie z zapowiedziami będzie pomoc finansowa, zrobimy zbiorcze zestawienie i 
prześlemy do Wojewody i Ministerstwa Rolnictwa i te pieniądze będą w zależności od procentu 
uznanych strat. Każdy wniosek indywidualnie będzie rozpatrywany. 
Radny R. Dębicki 
- jak są oprocentowane kredyty preferencyjne? 
- czyli w jednostkach OSP które otrzymały piły spalinowe są osoby z uprawnieniami pilarzy? 
Pan Burmistrz 
- tak w każdej jednostce są pilarze z uprawnieniami, uważam że w każdej jednostce przynajmniej 1 
osoba powinna mieć uprawnienia pilarza bo przy takich anomaliach pogodowych potrzebne byłoby 
wspomaganie ze strony OSP. 
Radny J. Chmielarski 
- złożono 80 wniosków w sprawie suszy jest to mało, idzie to opornie trwa to już 2 miesiące. Co 
byłoby gdyby złożyli wszyscy rolnicy, nie składali ci co już skosili. Komisja działa bardzo wolno a co 
byłoby gdyby złożyło 2000 rolników?. Co byłoby gdyby złożyli wszyscy rolnicy, nie składali ci co już 
skosili. Kredyty dla rolnika nic nie dają, nie wiemy czy w przyszłym roku znów nie będzie suszy to z 
czego spłacą. Burmistrz powinien wystąpić do Wojewody o przyspieszenie wypłat. Słyszałem w 
telewizji z ust Ministra Rolnictwa że pomoc maja dostać wszyscy nawet ci co skosili lub nie skosili 
ale mają złożyć wniosek do końca września. 
Proszę Pana Burmistrza aby w przerwie zadzwonić do Wojewody czy faktycznie tak jest i czy 
Wojewoda wie o tym, bo znów informacja pójdzie za późno. Czy do końca września wszyscy mogą 
złożyć, wtedy Komisja musiałaby się sprężyć żeby nie było takich sytuacji jak przedtem że rolnik 
czeka a Komisja nie przyjeżdża bo kogoś tam nie ma. Komisja jest powołana to ma pracować, nie 
może tak być, widać jak Komisja pracuje po tych 80 wnioskach. 
Pan Burmistrz 
- to jest opinia radnego, twierdzę że wszystko zostało zrobione w czasie na miarę możliwości jakie 
mieliśmy, trudno było zebrać  osoby z uprawnieniami rolniczymi którzy mogli pracować w Komisji 



łącznie z Panią Naczelnik która również brała udział bo ma wykształcenie rolnicze, pomimo że miała 
wiele innych ważnych spraw do zrobienia.. Robiliśmy wszystko co możliwe żeby w terminie zdążyć. 
Żaden wniosek złożony w terminie nie będzie pominięty w kwotach o dofinansowanie. 
Na dziś z informacji Agencji wynika że można korzystać z kredytów preferencyjnych. Na pewno będą 
dopłaty suszowe. Oceny można formułować różne nie będąc w środku i nie mając odpowiednich 
informacji i wiedzy. My sprawdzaliśmy codziennie w Instytucie w Puławach jakie obszary są objęte 
suszą. Czy dużo wniosków czy mało, uważam że kogo dotknęła susza to zdążył złożyć wniosek. W 
przerwie obrad zadzwonimy czy jest taka decyzja  Ministerstwa i zapytamy czy ci co skosili też 
dostaną dopłaty. 
Radny J. Strzelec 
- czy te zakupione piły strażacy będą używać tylko do zdarzenia czy będą mogli podciąć gałęzie czy 
wyciąć krzaki? 
Pan Burmistrz 
- oczywiście mogą używać przy usuwaniu zakrzaczeń, do estetyki, bezpieczeństwa  miejsc 
publicznych strażacy powinni pomóc służbom komunalnym. 
- jeśli drzewo jest na prywatnej trzeba zwrócić się do właściciela czy można podciąć gałęzie nad 
drogą, nawet powinno się to zrobić na piśmie. Jeśli nie zareaguje my wtedy korzystając z prawa, to co 
zagraża bezpieczeństwu możemy podciąć. 
Radny J. Chmielarski 
- czy możemy tych pił użyć do prac w parku w Pawłowicach, żeby wykorzystać przy poprawie 
estetyki parku. 
Pan Burmistrz 
- to jest za duże zadanie, to są ochotnicy pracują zawodowo mają swoje zajęcia. W parku będziemy 
wjeżdżać mulczerem dużym. 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zasadności organizacji gminnych przewozów pasażerskich w 
publicznym transporcie zbiorowym. 
Radny J. Kubiec 
- jak rozumiem to gmina będzie ustalała przebieg linii, czy są ramy czasowe w których planowane są 
te działania? 
Pan Burmistrz 
- to jest uchwała intencyjna Rady Miejskiej i Gminy Sędziszów, jeśli będą się pojawiać możliwości 
pozyskania środków na utworzenie nowych linii to tą uchwałą akceptujecie działania gminy na 
przyszłość. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XIII/107/2019 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej gminy o nazwie Żłobek 
Samorządowy „Kraina Maluszka”. 
Radny P. Jaros 
- są dwie uchwały, druga dotyczy statutu żłobka. Proszę odpowiedzieć od 15 października tworzymy a 
od kiedy fizycznie zacznie funkcjonować? 
Pan Burmistrz 
- powinien zacząć funkcjonować od 1 lutego 2020 roku, po przeprowadzeniu całej procedury, 
- od 1 października mamy możliwość wydawania środków z RPO, jest konieczność powołania 
Dyrektora który dalej będzie przygotowywał do czasu pełnego rozpoczęcia pracy żłobka. Dzisiaj 
będzie ogłoszony nabór na stanowisko Dyrektora żłobka w formie Konkursu. 
Radny P. Jaros 
- jest pakiet uchwał dotyczących spraw oświaty, kultury, promocji, chciałbym wiedzieć  jaka jest 
opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Gminy w tym temacie? 
Pan Burmistrz 
- trzeba sięgnąć do poprzedniej kadencji gdy robiliśmy ankiety wśród rodziców, których wpłynęło 
ponad 50 deklarujących chęć posłania dziecka do żłobka, wtedy Komisja Oświaty opiniowała, na dziś 
jest to ciągłość prac wykonywanych od 2 – 3 lat. 



Radny P. Jaros 
- czy wg kompetencji merytorycznych do projektu tej uchwały jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Promocji Gminy? 
Pan Burmistrz 
- na ten moment nie ma bo była wyrażana wielokrotnie w poprzedniej kadencji kiedy pisaliśmy 
wnioski do RPO, do Rządowego Programu „Maluch +”, my tylko zachowujemy ciągłość. 
Radny J. Chmielarski 
- nie możemy tak robić że poprzednia Rada opiniowała, Rada się zmieniła i my będziemy nad tym 
głosować. Jak mam głosować nie znając opinii Komisji? Taka opinia jest zasadna i niezbędna to jest 
niedopuszczalne. 
Pan Burmistrz 
- czegoś nie rozumiem, działania które trwają kilka lat, gdzie zwieńczeniem tych działań starania się o 
dofinansowanie, rozeznanie w środowisku i dochodzimy do finału czyli podjęcia formalnych uchwał i 
tu czegoś nie rozumiem. 
Radny J. Strzelec 
- dyskutujemy a mamy prawnika proszę o stanowisko w tej sprawie. 
Pani Mecenas 
- taka opinia Komisji Oświaty nie jest konieczna co do projektu uchwały. 
Radny P. Jaros 
- chodzi o uchwały które będziemy głosować, rozumiemy że prace trwały kilka lat. Konkretnie czy 
Komisja Oświaty pochyliła się nad tymi uchwałami, no nie pochyliła się.  Na poprzedniej sesji 
głosowaliśmy nad wymiarem godzin dla nauczycieli i też nie było opinii merytorycznej komisji. 
Radny J. Chmielarski 
- padło pytanie Pani Mecenas odpowiedziała że jest konieczna. 
Pani Mecenas 
- powiedziałam że nie jest konieczna. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
15 głosów – za                                   uchwała Nr XIII/108/2019 
Ad. 8 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania statutu dla gminnej jednostki organizacyjnej Żłobka 
Samorządowego „Kraina Maluszka”. 
Radny R. Dębicki 
- było pytanie odnośnie opinii, teraz prowadzimy prace nad statutem gminy. Nie może być takie 
podejście że nie jest potrzebna opinia Komisji, bo taka opinia świadczyłaby o tym jak komisja pracuje. 
Przykładem tego była opinia Komisji Skarg i Wniosków gdzie na pytanie radnego Jarosa 
Przewodniczący udzielił takiej odpowiedzi. W statucie jest zapis – Komisja powinna zajmować się 
sprawami merytorycznymi, dobrze byłoby aby takie opinie były przedstawiane. 
Radny P. Jaros 
- do statutu żłobka brakuje schematu organizacyjnego, jak będzie wyglądać zatrudnienie tej jednostki. 
Na Komisji Pan mówił że będzie Regulamin organizacyjny. Jak głosowaliśmy nad statutami nowo 
tworzonych jednostek budżetowych wskazane byłoby aby taki schemat organizacyjny był w formie 
załącznika do statutu jednostki. Czyli  dyrektor, a ile osób będzie sprawować opiekę pielęgnacyjną, 
wychowawcza i edukacyjną nad tymi dziećmi, ile będzie pracowników gospodarczych i 
administracyjnych z podziałem na etaty. Na Komisji Pan Burmistrz powiedział że nie da się tego 
zrobić bo nie wiadomo ile będzie dzieci. 
Statut zakłada minimum 20 dzieci a maksymalnie 32, nie widzę problemu żeby przygotować schemat 
dla wariantów 20, 25 i 32 dzieci, żeby radni byli świadomi ile osób będzie zatrudnionych. Niektóre 
etaty wynikają z przepisów ustawy Prawo oświatowe i ustawy o opiece nad dziećmi do lat 3 i obsługa 
finansowa przez Urząd tak jak wszystkie jednostki, brak liczby czyli będzie samowola. 
Pani Mecenas 
- przygotowując z Panią  Sekretarz ten statut myślałyśmy również o schemacie organizacyjnym ale 
znalazłyśmy rozstrzygnięcia nadzorcze naszego Wojewody Świętokrzyskiego który uchylił uchwałę 



gminy Pawłów w części gdy schemat organizacyjny żłobka był załącznikiem do statutu, twierdząc że 
jest to nieuprawnione wchodzenie rady gminy w kompetencje dyrektora i dlatego świadomie z tego 
zrezygnowałyśmy. 
Radny J. Strzelec 
- w statucie pisze o odpłatności a dochód do gminy. 
Pani A. Gryc 
- to samo jak rozliczamy przedszkole, przynajmniej przez 2 lata na czas trwania projektu z RPO. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
15 głosów – za                           uchwała Nr XIII/109/2019 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- odpowiedział radnemu Chmielarskiemu, Urząd Wojewódzki twierdzi że nie wiedzą nic o decyzji 
Ministerstwa że będzie płacone rolnikom również za obszary skoszone. Do 4 października jest czas na 
przesłanie zbiorczego zestawienia do Wojewody. 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 
Gimnazjum w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XIII/110/2019 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowych klas 
Gimnazjum im. Janusza Korczaka z siedziba w Boleścicach, prowadzonych w Szkole Podstawowej 
im. gen. Leopolda Okulickiego w Pawłowicach. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XIII/111/2019 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XIII/112/2019 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Regulaminie wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XIII/113/2019 
Radny J. Strzelec 
- czy tylko dla nauczycieli szkół publicznych a prowadzonych przez Fundację nie? 
Pani A. Gryc 
- przekażemy podwyższone dotacje dla Fundacji. 
Radny W. Tabor 
- czy idzie za tym zwiększona subwencja oświatowa? 
Pani A. Gryc 
- I transza subwencji na podwyżki to 222tys. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym i 
w postepowaniu uzupełniającym do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Sędziszów. 
Głosowanie 



15 głosów – za                         uchwała Nr XIII/114/2019 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                            uchwała Nr XIII/115/2019 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2020 – 2023. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XIII/116/2019 
Przewodniczący poprosił o podawanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
wyboru ławników. 
Skład Komisji: 

1) Konrad Prusek 
2) Barbara Maczkiewicz 
3) Wiktor Tabor 

Głosowanie 
12 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się 
Przewodniczący odczytał opinię zespołu powołanego do zaopiniowania kandydatów na ławników       
( opinia w załączeniu do protokołu), 
Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokoły z 
głosowania. 
Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sadu Rejonowego w Jędrzejowie 
na kadencję 2020 – 2023 - uchwała. 
Głosowanie  
15 głosów – za                              uchwała Nr XIII/117/2019 
Ad. 17 
Pani A. Gryc 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 –  2030. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XIII/118/2019 
Ad. 18 
Pani A. Gryc 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                              uchwała Nr XIII/119/2019 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił Informację o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 
 i kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2018. 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Sędziszowie 
zobowiązanych do ich złożenia za rok 2018. 
Ad 21 
Wolne wnioski i dyskusja. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Sędziszowskiej Rady Seniorów z deklaracją udziału członków SRS w posiedzeniach 
poszczególnych Komisjach stałych Rady Miejskiej. 
Radna B. Wójcik 



- proszę o przegląd chodników przy ul. Armii Krajowej wjazd do bloku Nr 6 oraz między blokami 6 i 
3 gdzie nie została usunięta usterka po remoncie sieci CO.  
Radny R. Dębicki 
- proszę o odpowiedź na jakim etapie jest planowana na 2019 rok inwestycja termomodernizacja Os. 
Drewnianego, czy będzie realizacja w br. zgodnie z założeniami czy nie? 
- w projekcie budżetu była przebudowa schodów na Skarpie od bloku Nr 5 do dolnej części, czy 
będzie to robione? 
- dziękuję w imieniu mieszkańców za wykoszenie terenu między Skarpą a ul. Leśną, mieszkańcy 
pytają czy będą również usunięte zarośla które z miesiąca na miesiąc przybierają już formę drzew? 
- czy przed wyborami będzie pomalowana  Remiza w Rynku? 
- targowisko, zabiegaliśmy o znormalizowanie, usystematyzowanie aby były określone miejsca 
handlowe, czyli mamy miejsca targowe na dole i przy Biedronce obok myjni. Od kilku tygodni 
handlujący rozkładają się na parkingach, poboczach i chodnikach a w miejscu przygotowanym pod 
handel jest ok. 50 stanowisk wolnych, jest okazja aby to uporządkować, przenieść handlujących z os. 
Drewnianego. Co z terenem powyżej Biedronki wg mojej wiedzy tam nie powinien odbywać się 
handel, jeżeli tak jest to proszę wyegzekwować to od właściciela terenu lub jako Urząd postawić 
tablicę z informacją o zakazie handlu, 
- prosiłem o zajęcie się udrożnieniem studzienek na Kwiatowej i Leśnej, 
- podjęliśmy uchwałę w sprawie utworzenia żłobka, powinniśmy do sprawy podejść kompleksowo 
chodzi o dojazd do przedszkola już jest problem, a gdy dojdzie żłobek będzie jeszcze trudniej bo 
liczba samochodów się zwiększy, to nie są chwilowe utrudnienia jak niektórzy twierdzą. Chwilowe są 
dla osób które podjeżdżają raz na jakiś czas, ale są to utrudnienia dla mieszkańców Skarpy, którzy tam 
parkują bo nie mają gdzie, proszę zająć się sprawą przebudowy tego terenu pod parking bo jest to 
sprawa bardzo pilna, 
- korzystając z tego że sesja jest oglądana chciałbym zaprosić mieszkańców os. Skarpa i ulic 
należących to tego okręgu na spotkanie w sprawie ustalenia potrzeb do budżetu na 2020 rok, w dniu 
30 października na godz. 1700 do SCK. 
Radny K. Prusek 
- przypominam o starym moście, wykoszeniu błoni i terenu koło świetlicy w Czekaju, 
- na Wydance krzaki utrudniają zawracanie autobusu, 
- czy droga Krzelów w kierunku Białowieży będzie remontowana k/Starzyka? 
- zwrócić się do Powiatu o sprzątnięcie śmieci z koszy przy ich drodze. 
Radny J. Chmielarski 
- poinformował radnych i mieszkańców że 15 września ukazały się wnioski o emerytury i renty z ZUS 
i KRUS o podwyżkę do 1600zł netto, PiS wprowadziło minimalną rentę i emeryturę 1820zł brutto. 
Kilka wniosków osobiście zawoziłem do KRUS, mam jeszcze kilka zawieźć do ZUS, oczywiście w 
niektórych przypadkach musi być oświadczenie lekarskie, można składać do końca października, 
- zapytał czy Studium przeszło pozytywnie u Wojewody?, 
- na zebraniu mieszkańcy zgłaszali wykonanie takich prac jak czyszczenie rowów i odwodnienia, nic 
nie zostało wykonane dlaczego? 
- podciąć gałęzie w Sosnowcu k/świetlicy, 
- udrożnić przepust w Pawłowicach w parku do którego płynie woda od fermy, 
- co z remontem SP Pawłowice? 
- czy jest odpowiedź z LHS w sprawie uprzątnięcia śmieci po firmie p. Ostrowskiego, bo tam jest 
wylęgarnia szczurów, 
- zgłaszałem do rozbiórki zawaloną świetlicę w Łowini i dalej nic nie zrobiono, 
- zgłaszałem wycięcie krzaków przy hydroforni – droga gminna, 
- zgłaszałem posianie trawy na boisku, podawałem obszar do obsiania w sekretariacie, mierzył 
również p. Paleczek. Chcieliśmy obsiać całe boisko bo wcześniej posiana tam trawa  prawie nie 
wzeszła, upłynęło kilka miesięcy i trawy nie ma a tam już zaczynają rosnąć  krzaki.  
- dzisiaj mamy zebranie w sprawie funduszu sołeckiego, do dziś nie posprzątano świetlicy po 
remoncie, 
- na zebraniu zaproponuję przekazać część funduszu sołeckiego na zmianę do Studium dotyczy 
terenów gdzie były zaplanowane farmy wiatrowe aby je wyjąć ze Studium. 
Radny J. Strzelec 



- w Czepcu na drodze powiatowej załamany środek jezdni, 
- naprawić mostek od p. Kralewskiego w kierunku Karczowic, zgłaszałem to na piśmie i do dziś nic 
nie zrobione, 
- czy każdy ma wypełniać deklarację w sprawie segregacji śmieci? 
- czy do segregacji śmieci mają być kolorowe pojemniki czy worki i gdzie można kupić? 
Radny J. Wiencek 
- prośba o przegląd wszystkich krat kanalizacji deszczowej przed zimą, będę wnioskował o 
poszerzenie tych krat bo przy dużych opadach nie odbierają wody, terenów utwardzonych jest dużo 
dlatego prośba o ich udrożnienie, 
- prośba aby co jakiś czas robić przegląd znaków drogowych bo są niszczone. 
Radny W. Tabor 
- prośba o 1 dren do przepustu na skrzyżowaniu dróg gminnych przy kapliczce w Gniewięcinie, 
- wykosić pobocza przy drodze od PALKO w kierunku p. Lipski, 
- zebrać pobocza na drodze gminnej od powiatowej w kierunku gościńca, 
- w obrębie PALKO duża wyrwa w drodze. 
Radny A. Stępień 
- przy drodze Grązów – Sędziszów duże drzewa, gałęzie zwisają nad jezdnią utrudniając widoczność, 
- w Zielonkach w ubiegłym roku był robiony chodnik przy wjeździe na plac zabaw już jest zapadnięty, 
jak również zapadnięte przy wjeździe do szkoły. 
Radny J. Jaworski 
- odnowić miejsce dla niepełnosprawnych na parkingu przy bloku Nr 1 Na Sadach, 
- mieszkańcy bloku Nr 16 na Sadach pytają kiedy będą mieli osłonę śmietnikową, 
- po wykoszeniu placu zabaw ZUK nie uprzątnął śmieci. 
Radny J. Kubiec 
- przy drodze powiatowej w Klimontowie na skrzyżowaniu z dojazdem do PKP były pogłębiane rowy 
na poboczu został wysypany kamień, powinniśmy go przykryć asfaltem, 
- rozdałem do zapoznania się raport ornitologiczny z prac jakie prowadziliśmy na terenie Klimontowa 
z ornitologami, mamy bardzo ładny teren o walorach przyrodniczych należałoby zastanowić się jak 
opracować koncepcję rozwoju celem wykorzystania rzeki Mierzawy na obszarze Natura 2000 i dalszy 
jej bieg, gdyby było dużo takich opracowań naukowych to gdyby  pojawiły się środki moglibyśmy o 
nie wystąpić i wykorzystać. 
Radny R. Dębicki 
- zapytał w imieniu Klubu PiS w jaki sposób ma Pan się odnieść do pisma TAMAX o sprostowanie w 
jego mniemaniu nieprawdziwych informacji podawanych przez Urząd. Pierwszy raz mam dokument z 
którego wynika na podstawie jakich decyzji mamy problem sędziszowski ze śmieciami i kto nam ten 
problem funduje. Starosta Jędrzejowski wydał pozwolenie na magazynowanie odpadów w hali przy 
ul. Sportowej a Marszałek Województwa w 2015 roku wydał pozwolenie na składowisko w 
Borszowicach. Jaki w tych decyzjach miał udział nasz Urząd? Czy Starosta Kaczmarek i Marszałek 
Adam Jarubas zwracali się do Urzędu o opinię, dzisiaj próbujemy rozwiązać problem a być może w 
jakiś pośredni sposób sami sobie stworzyliśmy ten problem. Z pisma można wnioskować że Starosta i 
Honorowy Obywatel Sędziszowa zafundowali nam ten problem. Jako Klub nie spoczniemy dopóki ten 
problem nie zostanie zlikwidowany. 
Pani L. Dąbrowska 
- zwróciła się z pismem do Burmistrza i Rady Miejskiej z prośbą o przystąpienie do Konkursu Ofert 
„Strzelnica w powiecie 2020” ogłoszonego przez MON. Celem jest rewitalizacja strzelnicy w 
miejscowości Piła która pełniłaby rolę szkoleniową, dydaktyczno – wychowawczą i aktywizacyjną dla 
organizacji rządowych i pozarządowych. Jest możliwość pozyskania 80% dofinansowania a 20% 
wkład własny, prosimy o zabezpieczenie tych środków w budżecie gminy jeszcze w tym roku, byłoby 
to 10% na projekt i dokumentację techniczną, wiadomo że budżet jest zatwierdzony ale można te 
pieniądze przeznaczyć z rezerwy ogólnej.  Strzelnica będzie wizytówką i reklamą dla gminy. Wniosek 
składa jednostka samorządowa czyli Urząd a możecie państwo wskazać podmiot który poprowadzi 
inwestycje, wtedy my powołalibyśmy fundacje. (pismo stanowi załącznik do protokołu). 
Radny J. Kubiec 
- czy to Fundacja będzie prowadzić, czy to będzie działalność gospodarcza Fundacji? 
Pani L. Dąbrowska 



- dostając pieniądze z MON w umowie mamy zagwarantowane przyjęcie i udostępnienie określonej 
liczby godzin wojsku i szkołom wojskowym plus zarobkowe wykorzystanie terenu. 
Radny W. Tabor 
- czy ten teren  jeszcze ma status strzelnicy na taką działalność, czy ma pozwolenie na taką 
działalność? 
Radny J. Jaworski 
- pomysł jest dobry ale nasz teren nie spełnia wymogów, które MON przedstawi, nasza strzelnica jest 
z lat siedemdziesiątych jako sportowa. 
Radny R. Dębicki 
- chodzi o modernizację tego terenu, tam jest dół który nie spełnia żadnych norm, chodzi o 
modernizację terenu wokół. 
Radny J. Chmielarski 
- to jest dobra inwestycja, z tego są pieniądze, my z Koła łowieckiego jeździmy do Starachowic i 
płacimy. Tamten Prezes mówił że nie dopuszczają żeby w okolicy powstawały inne strzelnice. Za  
Buskiem też jest strzelnica po kamieniołomach. 
U nas po modernizacji na pewno gmina miałaby korzyść. 
Pani B. Wójcik 
- Pani zostawi pismo a my przepracujemy temat na posiedzeniach Komisji, teraz na pewno nie 
podejmiemy decyzji. 
Radny J. Chmielarski 
- zbieraliście podpisy że Rada uchwaliła za wysokie stawki za odpady, zebraliście 2000 podpisów, co 
z tymi podpisami czy bierzecie pod uwagę obniżenie cen? Zakpiliście z tych mieszkańców którzy 
podpisywali bo głosowaliście na sesji inaczej, ile planujecie obniżyć te ceny? Jako Klub PiS też 
popieramy inicjatywę o obniżenie opłat. 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi dla radnych: 
Radna B. Wójcik – przegląd chodników będzie wykonany jak również usterka między blokami 6 i 3. 
Radny R. Dębicki – sprawa termomodernizacji os. Drewnianego, przedłużają się procedury w tym 
roku nie rozpoczniemy tego zadania. Była konieczność uzgodnień tego projektu z Wojewódzkim 
Konserwatorem zabytków, który nakazał zostawić ściany zewnętrzne jakie są czyli odeskowane.  
Radny R. Dębicki 
- kiedy ta konieczność się pojawiła? 
Pan Burmistrz 
- Przy składaniu wniosku nie mieliśmy tego w gminnym rejestrze zabytków. Wydział BRI przeoczył 
że to musimy mieć uzgodnione, 
- schody na Skarpie od bloku Nr 5 do realizacji w 2020 roku, 
Radny R. Dębicki 
- od 3 lat przenosi Pan to zadanie na następny rok. 
Pan Burmistrz 
- wszystko odbywa się w swoim czasie wg harmonogramu przyjętych zadań, nasze milionowe 
inwestycje które trzeba przeprowadzić precyzyjnie w tym roku to 42% wydatków tj. 37mln. Być może 
małe rzeczy uciekają i muszą poczekać. 
Radny R. Dębicki 
- te schody były ujęte w budżecie o jakim harmonogramie Pan mówi. 
Pan Burmistrz 
- jeśli jest w budżecie to będzie wykonane. 
- dopóki nie było zgody na wykoszenie terenu przy ul. Leśnej i deklaracji zapłaty nie wchodziliśmy na 
prywatny teren, krzaki też postaramy się ręcznie usunąć, 
- malowanie remizy w Rynku myślę że przed wyborami będzie wykonane, 
- sprawa handlu, kiedyś robiliśmy porządki żeby usunąć handel z poboczy i chodników,  łatwo mówić 
co zrobić, gorzej jak się przejdzie do praktycznego wykonania nie zawsze da się rozwiązać nawet przy 
pomocy Policji, zwrócimy na to uwagę. 
Pani Mecenas 
- to trzeba zgłosić Policji bo to jest wykroczenie handel na chodnikach i poboczach. 
Pan Burmistrz 



- nasz Policja ma uchwałę gdzie są wyznaczone miejsca do handlu, najpierw to trzeba pouczyć, 
poprosić za pierwszym razem, jeśli się powtórzy to wtedy karać.  Powyżej Biedronki, wiele procedur 
do przejścia dla inwestora, na pewno w tym roku nie da się załatwić i nie rozpocznie się budowa, 
- z Drewnianego osiedla trudno będzie wyprowadzić handel. 
Radny R. Dębicki 
- p. Maciąg już teraz ma wolne miejsca to jaki ma interes poszerzać i ponosić koszty na ten teren jeśli 
handlujący nie przechodzą na jego plac, przedstawiam rozwiązanie bo ciągle Pan mówi zaproponujcie 
jak to zrobić. 
Pan Burmistrz 
- ale proszę mnie nie pouczać, to pozwólcie normalnie pracować. Są propozycje procedury trwają, gdy 
rozpocznie się budowa muszą się przenieść. 
Radny R. Dębicki 
- czyli Urząd jest bezradny, nie ma środków i argumentów żeby zmusić handlujących do przeniesienia 
się na przygotowany plac. 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- handlujący płacą dla nas a i tak wolą stać tam bo im wygodnie. 
Pan J. Strzelec 
- jakie pobieracie opłaty za handel na chodnikach? 
Pan Burmistrz 
- powinno być płacone dziesięciokrotność  ale jest to trudne do wyegzekwowania. 
Radny J. Jaworski 
- trzeba ustawić tablice zakaz handlu i niech Policja egzekwuje. 
Pan Burmistrz 
- nie możemy ustawić zakaz handlu, ustawa mówi gdzie nie wolno handlować, na prywatnym terenie 
mogą handlować a właściciel pobierze opłatę rezerwacyjną, my opłatę targową. 
Radny R. Dębicki 
- niech Pan się postawi w sytuacji tych którzy uczciwie płacą a reszta kombinuje, czy w ogóle płacą? 
Pan Burmistrz 
- jeszcze raz wystąpimy do Policji o egzekwowanie naszych przepisów miejscowych, 
- przegląd studzienek zlecony do ZUK, 
- parking przy przedszkolu, jak skończymy budowę żłobka to tam są place manewrowe dla wozów 
strażackich, będzie mogło tam zaparkować wiele samochodów. Była koncepcja zrobienia między 
Blokiem 11 a przedszkolem. Po zakończeniu budowy będziemy się zastanawiać gdzie dalej robić 
miejsca parkingowe. 
Radny K. Prusek – remont starego mostu wiele razy zgłaszałem, 
- opróżnianie koszy przy drogach zgodnie z ustawą należy do zarządcy drogi, 
- nie mamy jeszcze informacji z ZDP kiedy będzie remont drogi Krzelów – Białowieża, 
- wykoszenie błoni postaramy się zrobić. 
Radny J. Chmielarski – Studium przeszło pozytywnie, 
- odwodnienie drogi w Sosnowcu zgłosimy do Powiatu, 
- jeśli w pasie drogowym to ZDP a jeśli na naszym terenie my, rozeznamy, 
- remont SP Pawłowice przedłużały się procedury i nie zdążyliśmy w wakacje a nie możemy robić w 
roku szkolnym, przekładamy zadanie na 2020 rok, 
- odmulenie przepustu w parku w Pawłowicach zrobimy. 
Radny J. Chmielarski 
- Panie Burmistrzu to nie chodzi o odmulenie, na końcu przepustu jest wjazd do parku, trzeba odkopać 
przy wylocie bo woda nie spływa. 
Pan Burmistrz 
- śmieci przy LHS – jest problem z odbiorem tych śmieci, proszą o pomoc w znalezieniu kogoś aby 
odebrał, spalarnie nie przyjmują firmy które przetwarzają też nie, jest to problem ogólnopolski. 
- nie wiem dlaczego nie rozebrano remizy w Łowini, właściciel powiedział żeby strażacy rozebrali, 
- wycięcie krzaków przy hydroforni zlecimy ZUK, 
- trawę na boisku deklarowaliście że posiejecie a my kupimy. 
Radny J. Chmielarski 



- chcemy posiać na całym boisku to już powinno być zrobione. Poprzedni wykonawca zrobił to źle, 
albo nie powschodziła, albo była złej jakości. 
Pan Burmistrz 
- nie możemy wprowadzić zmiany w Studium bo firma od wiatraków nie zrezygnowała z inwestycji i 
musielibyśmy płacić odszkodowanie, pozwolenie na budowę przepisane jest na inną firmę i oni będą 
starać się o budowę. Moje stanowisko jest aby tego nie zmieniać. 
Radny J. Chmielarski 
- proszę nie opowiadać bajek że jakiekolwiek pieniądze będzie płacić gmina, od przyjęcia planu w 
2013 roku minęło ponad 5 lat. Z tego co mi wiadomo żadna firma w Polsce ani my nic nie będziemy 
płacić WINPROJEKT upadł i syndyk sprzedał. Procedury trwają ze względu na moje odwołanie w 
sądzie w Warszawie, dobrze Pan wie że wygrałem tą sprawę.  Część środków funduszu sołeckiego 
chcemy przeznaczyć na zmianę w Studium i wycofanie z budowy farm wiatrowych. Żeby nie było jak 
z tymi śmieciami gdzie nikt tego nie chce.  
Pan Burmistrz 
- na pewno nie będzie mojej pozytywnej opinii o wyjęciu tej inwestycji ze Studium, 
- Pan przedstawia że ja woziłem ludzi, że gmina spowodowała że te śmieci wylądowały u nas, czy to 
my otworzyliśmy granice żeby mogli do nas przywozić? Takie zakładów dobrze prowadzonych przy 
tym co się dzieje z odpadami gdzie nie ma ich kto odbierać, to powinno być dziesiątki. 
Radny J. Strzelec 
- mieliście konferencję i co nikt o tym nie mówił. 
Pan Burmistrz 
- nikt się nie wypowiedział, jedynie Minister Kowalczyk stwierdził że jest bardzo mało spalarni i 
przez to firmy windują ceny, mają limity i nie przyjmują konkurencji. Rząd będzie wprowadzał opłaty 
recyklingowe. Kto wprowadza na rynek to ma zapłacić szkło, plastik a nie mieszkaniec, co zrobić z 
tym co jest nie było mowy. 
Pan Przewodniczący 
- przerwał dyskusję i ogłosił 5 minut przerwy. 
Pan Burmistrz 
- proszę uszanować jedno, nie może być tak że ja odpowiadam a Pan Chmielarski przerywa, nie będę 
wchodził w polemiki,  można przepracować temat na Komisjach a nie jakieś insynuacje kierowane 
przez radnego Chmielarskiego ukierunkowujące odbiorców na niewłaściwe tory, 
- odpowiadam na pytanie czy doczekam końca kadencji, czy nie, jeśli zdrowie pozwoli to doczekam. 
Radny J. Strzelec – drogę w Czepcu zgłosimy do ZDP, 
- mostek przy p. Kralewskim, tyle razy zgłaszaliśmy. Z rezerwy ogólnej mieliśmy możliwość 
sprowadzić płyty na wzmocnienie brzegów kąpieliska i te kilka płyt damy na ten mostek, 
- zasady segregowania śmieci, proszę aby sołtysi rozdali ulotki, w uchwale jest przyjęte że mogą to 
być pojemniki albo worki opisane, na Kongresie powiedzieli że ustawa obowiązuje, od nas firma 
będzie odwozić do instalacji regionalnej a tam nie pozwolą na przywożenie zmieszanych śmieci. 
Radny J. Wiencek – ZUK dostał zlecenie na przegląd krat ściekowych, z poszerzeniem może być 
problem. Zrobiliśmy przy SCK, Przychodni i na Skarpie, 
- znaki drogowe co jakiś czas naprawiamy. 
Radny R. Dębicki 
- dobrym rozwiązaniem byłby monitoring z Politechniki na jakim to jest etapie. 
Pan Burmistrz 
- w założeniach było że my pokrywamy 10% z kwoty 1,2mln później okazało się że po stronie gminy 
cały VAT, dlatego nie będę proponował. AGHJ jest zaangażowane żeby te VAT z gmin zdjąć. 
Radny W. Tabor – nie wiem kiedy będzie zrobione koło kaplicy, 
- wykosić przy drodze PALKO – Lipski,  
- zebrać pobocze na drodze do gościńca, wnioski na drogi powodziowe przeszły będzie 
dofinansowanie 80% cały gościniec w Gniewięcinie, droga w kierunku Deszna, ul. Widokowa, 
- wyrwę przy Palko jedynie zimną masą możemy zrobić. 
Radny A. Stępień – gałęzie do wycinki zgłosimy, 
- naprawę chodnika przy placu zabaw i wjazd do świetlicy zgłosimy. 
Radny J. Jaworski – odnowić miejsce dla niepełnosprawnych …. 
- sprawa osłony śmietnikowej, jeśli wykonawca nie dotrzyma terminu to znajdziemy innego, 



Radny J. Kubiec – droga Klimontów w kierunku PKP jedynie zimna masą możemy naprawić, 
- opracowania ornitologiczne przekażemy do przepracowania przez Komisje. 
Radny R. Dębicki – w jaki sposób odniesiemy się do pisma TAMAX, żadnych nieprawdziwych 
informacji nie umieszczaliśmy. Niepotrzebny jest konflikt, jeśli ktoś daje ofertę o 1,4mln droższą to 
musieliśmy jako gmina wszelkie działania użyć aby obronić niższą cenę dla mieszkańców tą którą 
mamy, 
- decyzja Starosty kto był w Radzie to wie że idea była taka że PKP wydzierżawiło halę i wszystko 
miało być wewnątrz i taką opinię wyraziliśmy i dlatego ceny były niskie, później zaczęło się dziać 
inaczej. 
Radny R. Dębicki 
- miało być w budynku to można wnioskować że Starosta nie wziął pod uwagę naszej opinii. 
Pan Burmistrz 
- proszę nie oskarżać, Starosta wydał pozwolenie na podstawie obowiązujących przepisów. Proszę 
wziąć na Komisje wszystkie dokumenty i prześledzić wszystkie decyzje jakie podejmowaliśmy a nie 
rzucać na sesji oskarżeń bez udokumentowania. Tworzyły się nowe zasady gospodarki odpadami, 
powstawały regionalne instalacje gospodarki odpadami, mając składowisko odpadów jak u nas 
Borszowice, Firma chciała utworzyć instalację regionalną, byłyby niższe ceny, dodatkowe 
zatrudnienie, podatek od działalności gospodarczej i dlatego wydzierżawiliśmy Borszowice. Jest 
obowiązek prowadzenia pełnego monitoringu, przez 20 lat kilkadziesiąt tysięcy rocznie ponosilibyśmy 
koszty tak jak na Tarnawie. Teraz przez 7 lat nie dołożymy ani złotówki, są głosy że moje działania 
spowodowały że ktoś zbijał pieniądze a my mamy problem. Mamy problem dlatego wystąpiliśmy do 
WIOŚ o kontrolę, przyszły protokoły z którymi TAMAX się nie zgadza. Jest obowiązek ustawowy 
przeniesienia umowy dzierżawy na akt notarialny. Zdecydowałem  że przed tym ma być wykonany 
pełny audyt z elementami pomiarów morfologicznymi, zbadane odcieki, grunt, struktura żeby 
wiedzieć jak było eksploatowane skoro ma być wspólna odpowiedzialność. 
Radny R. Dębicki 
- chodzi mi o to czy były podejmowane jakieś kroki żeby cofnąć decyzję, wg mnie WIOŚ może 
uchylić taką decyzję skoro miało to być w środku a wyszło jak wyszło, mieszkańcy nie chcą tej 
sortowni. 
Pan Burmistrz 
- przecież jako gmina robimy wszystko żeby tego elementu tutaj nie było, dlatego wystąpiliśmy o 
kontrolę  do WIOŚ, oni przesłali protokół  do Marszałka Województwa który ma kompetencje i może 
uchylić decyzję. Marszałek przysłał do nas odpowiedź mówiącą, że firma dostała zalecenia do 
dostosowania się a jak nie podejmie odpowiednie kroki administracyjne. My musimy działać w 
granicach prawa żeby nie narażać się na odszkodowania, 
Radny Jan Wiencek opuścił salę o godz. 1409 . 
- działaliśmy w ramach przepisów prawa żebyśmy jako mieszkańcy nie płacili wysokich cen, myślę że 
nam się to udało,  23 września otwarliśmy oferty na odbiór odpadów, jeśli przetarg się rozstrzygnie 
ceny nie powinny być wyższe, myślę że rozstrzygniemy chociaż znów mamy kolejną lawinę pism i 
wystąpień.  
- twierdzenie że Honorowy Obywatel miasta i Starosta wydali decyzje, wydali prawne decyzje. 
Stwierdzenie  że nie spoczniecie jeśli problem nie będzie rozwiązany. Możecie pisać do wszystkich 
instytucji, to nie jest obce ale myślę że najpierw spotkajmy się damy wszystkie materiały do 
analizowania po co mają instytucje wyjaśniać.  
Do Pani L. Dąbrowskiej – pomysł fajny ale nie widzę możliwości bez analizy, żeby w tym roku 
zdążyć to niemożliwe. Koszty miały być poza gminą, Stowarzyszenie miało wystąpić my dajemy w 
użytkowanie. Jeśli mamy uczestniczyć w projekcie z pomocą finansową, do rozwiązania jest sprawa 
własności działki przez środek którą trzeba wykupić. Nie ma szans żeby zdążyć na ten nabór. 
Radny J. Strzelec 
- Starosta i Marszałek wydali decyzje ale nikt nie cofnął decyzji czyli firma nadal może wozić śmieci 
na parowozownię. 
Pan Burmistrz 
- my tej decyzji nie wydawaliśmy nie możemy odwołać, możemy wnioskować o kontrole. To jest 
działalność gospodarcza, ktoś zainwestował a są przypadki że gminy wypowiedziały umowy i płacą 
teraz odszkodowania.  



Radny R. Dębicki 
- odpowiedź Burmistrza zawiera się w pkt. „wolne wnioski i dyskusja” dlaczego ograniczacie 
dyskusję w tym punkcie? Jeśli Burmistrz odpowiada ktoś może nawiązywać i dyskutować. 
Pan Przewodniczący 
- nie ograniczam za każdym razem jest inna sytuacja, jest statut który na razie obowiązuje, jak 
będziemy pracować nad nowym można będzie wprowadzać wszystko. 
- Pan zadaje pytanie, ktoś inny zadaje drugie a ktoś następny trzecie to po to jest to robione, 
Radny R. Dębicki 
- to jest właśnie dyskusja, każdy może mieć inne zdanie. 
Pan Przewodniczący 
-  ja proponowałem aby tego typu rzeczy załatwiać na Komisjach, od tego są Komisje,  
- jest zapisane w statucie że interpelacje składa się na piśmie, czy ktoś dzisiaj złożył interpelację? 
Radny R. Dębicki 
- czy Pan tu widzi interpelacje, niech Pan weźmie statut i poczyta co to jest interpelacja. 
Radny J. Jaworski 
- radny Chmielarski przypisuje sobie sytuacje które nie miały miejsca. 
Pan Przewodniczący 
- trzeba tylko powiedzieć prawdę. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XIII sesję Rady Miejskiej Sędziszów. 
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